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REFERAT	FRA	STYREMØTE	I	NOPA	18.	JANUAR	2015,	KL.	17.00	–	21.00,	HAVNA	HOTEL,	TJØME	
Tilstede:	Ingrid	Kindem,	Dagfinn	Nordbø,	Jon-Willy	Rydningen,	Lars	Martin	Myhre,	Bent	Åserud,	Arvid	
Wam	Solvang,	Karoline	Krüger,	Kate	Havnevik	(vara),	Frøy	Aagre	(vara).	Fra	administrasjonen:	Kjetil	
Johansen	og	Tine	Tangestuen	(ref.)	
	
Til	innkallingen	
Styret	fikk	ikke	innkalling	med	sakspapirer	elektronisk	til	dette	møtet,	det	er	ønskelig	i	fremtiden.		
	
1.		 Referatsaker	

A. Referat	fra	styremøte	08.12.2014		
Pkt.	3.,	kulepunkt	tre	får	følgende	tilføyelse	til	slutt	i	avsnittet:	på	grunn	av	et	felles	
nordisk	språk.	Lars	Martin	Myhre/styret	reagerte	på	at	ikke	leie	av	leilighet	i	London	var	
nevnt	i	oppfølgingen	av	styreseminar	og	strategiplan,	siden	dette	har	vært	oppe	til	
diskusjon	flere	ganger.		
Vedtak:	Styret	godkjente	forslaget	til	referat	fra	styremøtet	08.12.2014	med	de	nevnte	
endringer	og	kommentarer.		
	

B. Referatet	fra	styreutvalgsmøte	09.01.2015	
Lars	Martin	Myhre	kommenterte	eventuelt-sak	om	Music	Norway.	Music	Norway	burde	
orientere	seg	mer	mot	Skandinavia,	som	er	vårt	nærmeste	marked	både	geografisk	og	
språklig.		
Vedtak:	Styret	tok	referat	fra	styreutvalgets	møte	09.01.2015	til	orientering.		

	
DISKUSJONSSAKER	
2.	 Strategiplan	for	2015		

	
Norskandelen	i	kringkasting	og	strømming	
Den	viktigste	saken	for	NOPA	dette	året	er	å	bidra	til	at	det	spilles	mer	norsk	musikk.	
Strømmeinntektene	er	på	vei	ned,	men	norskandelen	er	på	vei	opp.	Potensialet	for	økt	
inntekt	ligger	i	kringkasting	og	livefremføring.	Styreutvalget	bes	om	å	se	nærmere	på	
norskandelen	frem	mot	neste	styremøte.		
	
Aktuelle	tiltak:		

• Samarbeid	med	alle	aktuelle	partnere	som	ønsker	samarbeid	om	denne	saken	
• Et	eget	prosjekt	med	deltakere	fra	NOPA,	TONO,	NKF	og	Musikkforleggerne	er	

etablert.	En	målsetting	er	en	Spill-norsk-uke	i	uke	44.	Her	kan	det	samarbeides	med	
artistorganisasjoner,	kommuner	og	amatørbevegelsen.	I	prosjektet	arbeides	det	også	
med	å	definere	norskandelen	og	å	innhente	og	analysere	relevant	statistikk.	

• NRK	har	”Spill-norsk-dag”	20.	februar	
• Bruke	Musikkforum	til	å	fronte	temaet	dette	året	
• Norskandel	og	bærekraftige	forretningsmod.	for	strømming	henger	nøye	sammen	
• Bevisstgjøring	av	amatørbevegelsens	rolle	i	forhold	til	bruk	av	norsk	repertoar,	dvs.	

kor,	korps,	musikkskoler	og	amatørbevegelsen	generelt.	Økt	oppmerksomhet	på	at	
amatørbevegelsen	registrerer	spilt	musikk,	tilrettelegging	av	undervisningshefter	og	
lignende.		

• Bør	vi	lage	programideer	selv	og	selge	dem	til	NRK?	
• Peke	på	mulighetene	for	bruk	av	norsk	musikk	i	programkonsepter	på	TV	
• Holdningskampanjer	blant	publikum	for	å	bruke	norsk	musikk	
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3.		 Statens	kunstnerstipend	–	høring	om	kvotefordeling	2015	
	 Forslag	til	høringsbrev	utarbeidet	av	administrasjonen	ble	fremlagt	i	møtet.	Bent	Åserud	og	

Kate	Havnevik	ser	over	brevet	og	kommer	evt.	med	innspill	til	Silje	Hamre	Kulien	før	det	
sendes	Kulturdepartementet.			

	
4.		 Evaluering	av	julebord	i	NOPA	09.12.2014	

Besøkstall	og	regnskapsskisse	ble	lagt	frem	for	styret.		
	
Dette	ble	bl.a.	sagt	om	julebord	2014:	Åpning	med	prisutdeling	fungerte	fint,	men	det	tok	litt	
lang	tid	før	det	ble	servert	mat.	Fortsatt	overflod,	mange	gikk	rett	etter	maten,	dansen/	
musikken	virker	aldri	som	planlagt,	få	danser	og	lokalet	tømmes	for	folk.	Kanskje	taffelmusikk	
egner	seg	bedre?	Ledsagere	blir	sponset	ganske	mye,	antallet	ledsagere	gikk	ikke	ned	selv	om	
prisen	ble	satt	opp	med	kr	100.		
	
Fremtiden:	Noen	liker	formen	på	festen	andre	ikke.	Signaler	om	at	man	sitter	for	lenge	ved		
bordet,	og	snakker	med	for	få.	Hva	med	julebord	hvert	annet	eller	tredje	år?	De	eldre	er	
opptatt	av	julebordet.	Full	betaling	for	ledsagere	må	innføres.	En	konsert	med	årets	musikk,	
mingling,	enklere	mat	og	flere	inviterte	gjester	(politikere,	presse).	Julearrangement	er	et	
handlingsrom	i	budsjettet.	Havna	har	vært	det	faglige	julebordet.	Nå	har	vi	også	innført	
sommerfest.	Det	bør	tas	en	grundig	diskusjon	etter	innspill	fra	dialogmøte	og	medlemsmøte.	
Valget	som	tas	bør	kanskje	gjelde	for	2-3	år	fremover,	slik	at	ikke	diskusjonen	dukker	opp	
igjen	hvert	år.		
	

5.	 By:larm	2015	–	aktiviteter	og	deltakelse	fra	styret	
	 Styret	synes	forslaget	til	opplegg	ser	bra	ut.	Styremedlemmer/varamedlemmer	som	kan	

tenke	seg	å	delta	under	By:larm	gir	beskjed	til	administrasjonen.		
	
6.		 Harpa	Nordic	Film	Music	Days	i	Berlin	4.	februar	2015	
	 Det	er	ingen	nye	opplysninger	i	saken,	den	ble	derfor	ikke	diskutert.			
	
7.		 Havna	2015		
	 Det	ble	orientert	om	programmet	for	seminaret,	deltakerliste	og	lignende.	Styrets	oppgaver	

under	seminaret	ble	fordelt.		
	
VEDTAKSSAKER	
	
8.		 Jury	til	Veslefrikkprisen		

Vedtak:	NOPA	oppnevner	og	bidrar	med	honorar	til	et	jurymedlem	til	Veslefrikkprisen	2015.	
Sakkyndig	Råd	bes	om	å	komme	med	forslag	til	jurymedlem.		

	
9.	 Budsjett	2015		

Kjetil	Johansen	gikk	gjennom	forslagene	til	endringer	i	budsjettet,	utarbeidet	av	styreleder	og	
administrasjonen.	Styreutvalget	har	diskutert	forslaget	før	det	ble	lagt	frem	for	styret.	Det	er	
gjort	endringer	som	medfører	at	stipendpotten	og	summen	som	settes	av	til	styrets	bevilg-
ninger	kan	opprettholdes	på	samme	nivå	som	i	2015.	
	
Støtte	til	personlig	deltakelse	på	komposisjonscamper	ble	foreslått	avviklet	i	budsjettet,	og	
evt.	søkere	bør	henvises	til	sakkyndig	råds	behandling	av	stipender.	Samordning	av	
aktiviteter/arbeidsoppgaver	med	NKF	har	ikke	kommet	så	langt.		
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Det	kom	kritikk	om	at	det	ikke	ble	foreslått	endringer	i	forbindelse	med	leiligheten	i	London,	
siden	dette	har	vært	tema	på	flere	styremøter	i	2014,	det	var	heller	ikke	lagt	frem	forslag	til	
endringer	i	egenandelen	på	leilighetene.	Det	er	delte	meninger	om	London.	Leilighetene	gir	
medlemmene	en	felles	identitet,	men	det	kan	diskuteres	hvorvidt	dette	er	NOPAs	
primæroppgave.		
		
Forslag	til	vedtak:	NOPAs	styre	vedtar	forslaget	til	budsjettet	for	2015,	men	vil	vurdere	om	
budsjettet	skal	endres	etter	innspill	fra	medlemmene.	Administrasjonen	undersøker	hvorvidt	
man	kan	komme	ut	av	leiekontrakten	i	London	tidligere	enn	det	som	står	i	avtalen.	Ny	sak	om	
leiligheten	og	egenandeler	i	alle	leilighetene	legges	frem	på	neste	styremøte.		

	
10.	 Revisjon	av	Standard	Musikkforlagsavtale	med	veiledning	

	
Vedtak:	NOPAs	styre	godkjenner	de	foreslåtte	endringene	i	Standard	Musikkforlagsavtale	
med	veiledning.	NOPA	godkjenner	i	tillegg	forslag	til	avtale	som	formaliserer	arbeidet	med	
Standard	Musikkforlagsavtale	med	veiledning.		

	
11.		 Medlemskap	[redigert:	fjernet	personsensitiv	informasjon]	

A.	Søknader	om	medlemskap	
Følgende	har	søkt	og	oppfyller	kriteriene	for	medlemskap	i	NOPA:	Shannon	Mowday,	født	
28.03.1975,	Asker,	Lars	Bleiklie	Devik	(CA),	født	18.01.1978,	Oslo,	Torgeir	Kristiansen	(CA),	
født	05.12.1986,	Oslo.		
Vedtak:	Shannon	Mowday,	Lars	Bleiklie	Devik	og	Torgeir	Kristiansen	tas	opp	som	medlemmer	
i	NOPA.		
	
B.	Innmeldte	medlemmer	pr	31.12.2014	gjennom	NOPAs	vervekampanje		
Hanna	Paulsberg	(CA),	født	13.11.1987,	Oslo	
Dan	Petter	Sundland	(C),	født	15.07.1986,	Børsa	
Ola	Kvernberg	(C),	født	16.06.1981,	Trondheim	
Glenn	Henriksen	(CA),	født	28.07.1969,	Tønsberg	
Cato	Thomassen	(CA),	født	13.01.1973,	Oslo	
	
Vedtak:	Styret	tar	til	etterretning	at	følgende	ble	tatt	opp	som	medlemmer	av	foreningen	pr.	
31.12.2014:	Hanna	Paulsberg,	Dan	Petter	Sundland,	Ola	Kvernberg,	Glenn	Henriksen,	Cato	
Thomassen.		

	
12.		 Endring	i	datoer	for	styremøter	våren	2015	

Vedtak:	Styremøtet	i	mars	flyttes	fra	16.	mars	til	20.	mars	kl.	10.30-15.30.	De	øvrige	
styremøtene	går	som	planlagt.	

	
13		 Saker	til	neste	styremøte:	

• Oppnevnelse	av	medlemmer	til	juryarbeid.	Hvilke	og	hvor	mange?		
• Leiligheter:	Leieforholdet	i	London	og	egenandelen	i	leilighetene.		
• Julebord	
• Strategi	
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ORIENTERINGSSAKER	
	
Sak	A.		 Takkebrev	fra	Tekstforfatterfondet	
	
Sak	B.	 NOPA-medlem	og	tekstforfatter	Josef	G.	Larssen	født	23.11.1918,	døde		5.12.2014.				
	
Sak	C.	 Nye	medlemmer	2014		
	
Sak	D.	 Jubilanter	i	2015	
	
Sak	E.		 Representasjon	
	
Dato	 Møte	med	 Tema	 Deltok	

02-
03.12.	

Danske	filmkomponister,	
den	nordiske	ambas-
saden,	Music	Norway	

Møte	om	Harpa	Nordic	Music	days	i	Berlin	 B.	Åserud	

04.12.	 Ballade	 Styremøte	
	

T.	Tangestuen	

06.12.	 NKF	 Førjulsfest		 I.	Kindem	
T.	Tangestuen	

09.12.	 Medlemmer	og	
gjester	

NOPAs	julebord	 Styret	(uten								
J-W.	Rydningen)	

11.12.	 SafeMUSE	 Styremøte	 T.	Tangestuen	

12.12.	 SafeMUSE	 Presentasjon	av	Stortingsmelding	for	
menneskerettigheter,	Børge	Brende,	UD	

T.	Tangestuen	

15.12.	 Kulturdepartementet	 Presentasjon	av	arbeidet	med	kunstnerøkonomien,	
Vigdis	Moe	Skarstein	

I.	Kindem	

15.12.	 Kopinor	 Styremøte	 T.	Tangestuen	

16.12.	 Musikkforleggerne	 Planlegging	av	seminar	på	By:larm	 I.	Kindem	
S.	H.	Kulien	
T.	Tangestuen	

17.12.	 TONO	 Styremøte	
	

I.	Kindem	

18.12.	 Norwaco	 Medlemsmøte	 I.	Kindem	
T.	Tangestuen	

2015	 		 	 	

06.01.	 Musikkforleggerne,	
NKF,	NOPA	

Arbeidsgruppe	norskandelen	 I.	Kindem	
B.	Åserud	
T.	Tangestuen	

08.01.	 Musikkforleggerne,	
NKF,	NOPA	

Arbeidsgruppe	norskandelen	–	forberedelse	til	møte	
i	NRK	13.01.	
	

I.	Kindem	
B.	Åserud	
	

09.01.	 Styreutvalget	 Styreutvalgsmøte	 I.	Kindem	
D.	Nordbø	
J-W.	Rydningen	
T.	Tangestuen	

09.01.	 Simonsen	VogtWiig	 Orienteringsmøte	om	The	Pirate	Bay-saken	 I.	Kindem	
D.	Nordbø	
J-W.	Rydningen	
Bent	Åserud	
Ragnar	Bjerkreim	
T.	Tangestuen	

	13.01.	 NRK	 Orienteringsmøte	om	NRKs	publiseringsstrategi	for	 I.	Kindem	
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2015,	tall	for	bruken	av	NRKs	forskjellige	tilbud	og	
orientering	om	andre	aktuelle	saker	som	angår	NRK	
og	musikkbransjen.		

T.	Tangestuen	
	

14.01.	 SafeMUSE	 Styremøte	 T.	Tangestuen	

17.01.	 Spellemann	 Deltakelse	på	Spellemannsprisen	 I.	Kindem	

	


